
Vragen over het coalitieakkoord van de fractie ChristenUnie-SGP

 Grootschalige zonneweides zijn niet realistisch schrijft u. Kan een kleine zonneweide 
met ongeveer 200 panelen wel? Volgens Tennet kan dat. Zo ja, waarom moet het 
Uitnodigingskader dan aangepast worden? Welke waarden van het buitengebied 
moeten beter beschermd worden en hoe definieert u de waarde van de buitenruimte?

 U wilt het meeste resultaat verwachten van lokale opwek voor lokaal gebruik. Hoe 
gaan we dat meten en hoeveel vermogen werkt dat op in de aankomende vier jaar?

 U wilt manieren vinden om het aantrekkelijk te maken om de maximale oppervlakte te
gebruiken, in plaats van slechts dat voor wat men zelf gebruikt. Zijn daar voorbeelden
van, dat individuen kunnen doorleveren aan anderen?

 Heeft u al een idee waar de extra bomen gaan komen. In of buiten de bebouwde 
kom? U wilt inzetten op groene gevels. Gaat u dat subsidiëren? Kunt u niet beter 
inzetten op de actie ‘steenbreek’. Dat is al moeilijk genoeg.

 Kunt u de RES belofte waarmaken met dit akkoord? Gaat u met een positieve insteek
de besprekingen in over RES 2.0 ?

 Waar wilt u concreet aan vasthouden, waar mogen wij u aan houden de komende 
vier jaar inzake het Sociaal Domein?

 Hoe gaat u om met ‘energiearmoede’? Komt daar extra beleid voor?

 Komt er een verdeelsleutel bij het toewijzen van woningen. Een percentage voor 
Leusdenaren, inclusief voor hen die sociaal of economisch verbonden met Leusden 
en voor mensen buiten Leusden? Hoe wilt u dat vorm geven?

 Starters helpen met premie-A woningen. Dit soort woningen is wel een wens van de 
huidige regering, maar is volgens deskundigen niet uitvoerbaar. Het zal prijs 
ophogend gaan werken. Dan blijft koopgarant over en bent u bereid om bij te dragen 
inzake koopgarant woningen? Zo ja, hoeveel?

 Verdichting in bestaande wijken en kernen is nodig, zegt u. Heeft u al een idee waar 
dat kan?

 Wat verandert er in de rol van de gemeente bij de transformatie van kantoren in 
woningen ten opzichte van nu?

 Wat bedoelt u precies met het versterken van de groene buffer langs het 
Valleikanaal?

 De reserve toekomstbestendige openbare ruimte is toch voor heel andere zaken 
bedoeld dan voor Energie en Warmtetransitie. Waarom die reserve niet voeden met 
gelden van het Rijk?

 U wilt de kwaliteiten van Leusden zichtbaar maken bij de regio, de provincie  en het 
Rijk. Heeft u al een idee hoe u dat gaat doen en hoe groot zal het bedrag zijn dat u 
daarvoor vrij maakt?

 Hoeveel capaciteit wordt er aangewend in de lobbykracht?
 Veiligheid: investeren in meer capaciteit. Wat voor capaciteit bedoelt u? Meer 

ambtenaren of BOA’s?
 Krijgen wij een CUP? En hoe werkt dat als er een strategische agenda zou komen? 

Komt daar dan ook een uitwerkingsplan van?
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